
Cassano: Totti nie był szczęśliwy już rok temu

News - ASRoma.pl

Antonio Cassano udzielił wywiadu dla weekendowego magazynu Gazzetta

dello Sport, Sport Week. Były gracz Romy został zapytany między innymi o

Tottiego i De Rossiego.

Pierwsze menadżerskie doświadczenie Tottiego nie było szczególnie

szczęśliwe.

- Już rok temu, gdy udałem się na Olimpico na Roma-Barcelona, przyznał mi, że nie

był szczęśliwy: nie chciał być jedynie wpisany w kierownictwie, prosił by mieć

większy wpływ na decyzje. Nie mógł tego robić, tam wszystko robi Baldini.

Podzielam w pełni jego wybór.

Wybór De Rossiego?

- Nie spodziewałem się, że pójdzie do Boca, myślałem, że powie "tak" Fiorentinie.

Pozostałby o dwa kroki od domu i we Florencji byli gotowi rozłożyć przed nim

czerwony dywan. Zrobił to z szacunku dla miasta i kibiców Romy.
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